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   תודה מראש!!!

 בשורות טובות 

 ישועות ונחמות! 

 

 האם באמת הכל מבוים...??? האם באמת הכל לצרכי צילום??? 

בשבוע שעבר שפכתי כאן את לבי בכאב... וציבור הקוראים הציף אותנו בכזה עידוד... תמיכה... מילים טובות... מחמאות... אי  
אפשר לתאר... ואני מוכרח לומר בפה מלא שהעידוד והמחמאות והמילים הטובות היו מאוד מאוד במקום!!! ומאוד הועילו  

)אמנם הרבה אנשים עודדו ותוך כדי אמרו ששטויות... שום דבר... מה עשית עסק... והם צדקו!!! אחרי שהרגיעו אותי ונרגעתי זה באמת לי באופן אישי...  

אז תודה מעומק לב לכל  כלום...(    - נהיה כלום... אבל זה קרה רק אחרי שהרגעתם אותי... כי לפני שהגעתם זה היה גרוע מאוד... ממש ממש לא
ששום משפט שנאמר ונכתב לא היה מיותר!!! הכל נצרך ונדרש!! מודפס ונשמר לעת  היהודים הטובים שעודדו... ושתדעו  

 הצורך!!   

  בו בזמן!!! האמת היא שאני די מתבייש... איזה מפונק ונמושה שאני... מישהו זרק לי מילה... ואני כבר מתפרק לחתיכות...  
שאני מדבר יום יום עם בחורים בני עליה שעמלק חובט וכותש אותם ללא רחם!!! ומשכנע שאתה כלום... אתה אפס... שוונץ 
ג'וק ומשוקץ... ואותו בחור חוטף  התקפות יום יום... ואני טיפ טיפה מרגיע אותו ונותן לו כח והוא מיד מבין עניין וןממשיך  

איזה הצפה של עידוד ותמיכה וחיבוק... ועל מה?? פרומיל!!!!! פרומיל ממה שכוחותנו    הלאה כמו חייל קרבי... ואילו אני??
ת כל העידוד שקבלתי... ואעביר את זה  אני בעזה"ש אשתדל לקחת אאבל אתה יודע מה!!! האמיתיים מתמודדים בשטח...  

במלא העוצמה לטובת כוחותינו בשטח!! אני אשגר את העידוד הזה למי שבאמת מגיע לו!!! אני ב"ה נרגעתי והתעודדתי... 
כי עודדו והרגיעו אותי... אבל אני בעזה"ש אשתדל לא להירגע עד שאחרון הלוחמים שלנו איפה שאף אחד לא יודע... שגם  

כח ועידוד!!! אני אעשה את שליחות הדיוור שלי!! תודה שבחרתם בחברת דיוור/ביפר אז נדברו... נשתדל לעשות   הוא יקבל
 שירות טוב...  

 --- 

היו כמה מהקוראים שפשוט לא האמינו לי!!! הם החליטו שהכל מבוים!!! אני בסה"כ רציתי לעשות פרסומת לספר 'וימאן...'  
ולצורך העניין ארגנתי כמה אנשים שיתקיפו ואז אני אתבכיין וזה יהיה קמפיין מוצלח... אז דבר ראשון לא!!! ממש לא!! אני  

אבל   הייתי באמת מבוהל וכעת נרגעתי...)כבר מהחידר כשניסיתי לשקר הודיעו לי שאני לא טוב בזה..( לא יודע לשקר טוב עד כדי כך...  
כעת!!! אחרי שבאמת נרגעתי... פתאום התחלתי לחשוב... רגע... אולי הם צודקים... אני אמנם לא ביימתי את זה!!! אבל אולי 

 הקב"ה!!! אולי הוא ביים לי את כל הסיפור הזה??  

)את זה שה' ואז התחלתי לדמיין כיד ה' הטובה עלי.. אבא שבשמים ראה כמה בוער לי וכמה אנשים להפיץ מסרים מסוימים!!  

ולאחרונה שגעתי כל מיני אנשים איך להנגיש את המסרים האלו לכל פינה בארץ   אוהב אותך איפה שאתה... ואתה ממליך את ה' וכו'(
ובעולם... יהודים טובים הוזילו ממון ואנרגיה מעל ומעבר... וכאן אבא שבשמים לפתע הודיע: הקמפיין עלי!!!! ה' בישל לנו  

תידרך אותם בדיוק מה להגיד ואיך לצעוק  תכנית סודית... גייס רמקולים רבי עוצמה.. עירב כמה אנשים בסוד העניין... והוא
וף הסיבוב... אחרי שהוצאתי את מר נפשי וכעת ועל איזה נקודות לשים את האצבע... ובהתחלה נפשי נבהלה מאוד.. אבל בס

התברר למפרע שב"ה זה עשה חיזוק גדול... פתאום אני פנוי לדמיין שעוד רגע אני באמת מתעורר מהשינה ואני מוצא את  
עצמי יושב סביב שלחן עגול עם כל המתקיפים בחיוך גדול... ואנחנו פותחים ליקר שוקולד ושותים לחיים על הפרסומת  

אני מוכן לשבת ולמזוג    תשמע... עקרונית אני כעת פנוי לכזה תרחיש...ימת שהקב"ה סידר לנו ככה מהדלת האחורית...  המבוי
 )רק צריך לשאול אותם... אם גם הם חלמו כזה חלום... זה כבר עניין שלהם...(  לחיים עם אלו שהתקיפו אותי... 

 אז אני לא יודע מה מבוים ומה לא מבוים... מה שבטוח דבר אחד כתוב בפירוש בזוה"ק...  

   מבוימים היישר מאבינו שבשמים!!!! שכל הניסיונות וההתמודדויות שלנו לגמרי לגמרי 

זה מתוזמן ומבוים היישר מאבא  הזוה"ק אומר דבר איום ונורא: שכל מראה אסור שחולף ליד בן עליה... זה לא שיקצה!!!  
אבא שבשמים שלח את הפיתוי הזה כאן ועכשיו כי הוא מזמין ממך שעשועים בשמים!!! ה' רוצה לתעד את    שבשמים!!! 

 והקב"ה לא מסתיר מאיתנו את התרגיל הזה...   זה לגמרי לגמרי מבוים!!! הנאמנות שלך ואיך שאתה מתגבר למענו ית'... 

כל הפיתיון של האינטרנט והרשת... הכל מבוים!!! הקב"ה שלח את הכלי האדיר הזה בשביל להזמין עוד ועוד התגברות ועוד  
עמידה בניסיון... כל פעם שאתה מתקשר לאיזה משרד ואומרים לך... שלח קישור באתר דבליו דבליו דבליו נקודה סיאול  

כל דבליו כזה מבוים!!! אבא שבשמים מזמין פה נאמנות! אתה מתועד!! תחייך למצלמה!!! ימים    )אמרתי טוב??(נקודה איאל  
מבוים!!! כל  יתגלה שההההכל היה  ופתאום  יתנקה מכל הג'ונגל...  רגע העולם  ובין  והקב"ה ישלוף את הנקסטיק...  יגידו 

נאמנות!!!!  אני באופן    ביו ברגעים יקרים שלה'פעור' הזה היה בסה"כ עמדת פוטו שאבא שבשמים רצה להנציח את בניו אהו
אישי מרגיש אשטיקלע סיבוב מבוים בכל המטח שעברתי... אבל אתה מבין שזו דוגמית קטנה... הסיפור האמיתי זה כל  

שששלוף אחד הקב"ה ישלוף את הדיסק... יפתח וילונות ידליק אורות... ופתאום  -היצרים והנסיונות של דורנו שיום אחד ב
ההפתעות  את  ההפתעה הזו בודאי הולכת להיות לנו... והקב"ה לא מנסה לרגע להסתיר  )ל מבוים!!!  יתברר שלא היה כלום... הכ

לנו ביום שה יופיע בפתאומיות  -שהולכות להיות  נבהלתי מהקמפיין המבוים הזה... אז  קל מסתתר  אני לא עמדתי בזה. 
  לפחות אתה אל תיפול בזה... על זה נאמר: פתאום!! פתאום יבא האדון.  עכ"פ מבחינתי הנושא הזה מוצה... חזל"ש בס"ד!!!

  בא נסכם מראש שאם יהיה צורך בעוד עידוד אעדכן אתכם... 

 

 

1 



  
2 

 למי יש הכי הרבה ניסיון בהוצאת אנשים מהתמכרות?? 
כמידי שנה בשבועות אלו אני רגיל לשנן את החידוש של סבתא שלי!!! חידוש שמצליח להרגיז הרבה אנשים  

 ומשנה לשנה ככל שזה יותר מרגיז... ככה אני רק יותר משתכנע שזה נכון... 
ומה הייתה ההוכחה    גלות מצרים זה לא היה שואה!!! החידוש של סבתא שלי הוא שהיא טענה בתוקף: ש 

 80%שלה?? היא טענה: הייתי באושויץ... ולא זכור לי אפילו יהודי אחד שרצה להישאר שם... ואילו במצרים  
שיצאו... כל הזמן איימו לחזור לשם שוב... והתורה צריכה לצוות בלאו מיוחד: שלא  20%- רצו להישאר... וגם ה

 לשוב למצרים... אז מה כן?? 
מה... וכי עם ישראל נהנו מהחיים במצרים?? ברור שלא!! כתוב בפירוש... וירעו... ויענונו... עבודה קשה... עניינו...  

 עמלנו... לחצנו... ברור שהיה שם מאוד מאוד רע וקשה ואיום...  
ועבדות זו גלות ברובד הרבה יותר פנימי!!!    עבדות!!! גלות!! זו הייתה גם    רק רק מה?? גלות מצרים זה לא היה  

עם הרע הזה.. הוא בטוח שהרע הזה הוא הכי טוב.. הוא מכור לרע הזה...   וטוב לועבד זה אדם שרע לו מאוד  
עבד לרע!! אל תקח לי את הרע הזה... אני לא יכול בלעדיו... ולכן יציאת מצרים זו סוגיה כ"כ מורכבת!!! זה  

וק לא לפתוח את חומות אושויץ וכל האסירים יוצאים משם בחדוות חירות... לא!! במצרים העבדות הייתה עמ 
עמוק מבפנים!! אף עבד לא יצא ממצרים לא בגלל שהיו שם גדרות מחושמלים... אלא מצרים הייתה מלאה  

מבפנים!! אני מכושף!! אני מכור למקום הזה בכל הווייתי... טוב לי עם  בכשפים... מה זה כשפים?? זו תפיסה  
כעת אתה מתחיל להבין למה החידוש הוא כ"כ עקרוני  הסבל הזה... אני לא מעיז לדמיין את עצמי בלי זה...   

 אצלי?? 
כי... כי יש סיכוי רציני שגלות מצרים זה לא סיפור מהעבר... אלא משהו מאוד עדכני... יש סיכוי  
שאנחנו כאן ועכשיו... עמוק עמוק בגלות מצרים!!! אנחנו נמצאים כעת בדור שמאפיין את הקללה  

שם לעבדים ולשפחות ואין קונה"!!! אנחנו   והתמכרתםהאחרונה במשנה תורה: "והשיבך ה' מצרים...  
ואנשים   הביטוי...  חופש  מערבית...  תרבות  עם  במדינה  חיים  אנחנו  הדמוקרטיה...  בשיא  נמצאים 
הקן   במחיר  שלהם...  האישי  במחיר  זה  על  משלמים  לאינטרנט!!!  מתמכרים  לרשת...  מתמכרים 

תעיז להציע לי לצאת מהעבדות  המשפחתי שלהם... מאבדים את כל הזהות העצמית שלהם... ורק  
אני מיד מזהה אותך כאויב חיי וזוז!! זו לי מעיניים... אני רואה בך כאחד שרוצה לעשוק ממנו  הזו... 

את החירות... זה בדיוק הסיפור של משה ואהרן המושיעים של עם ישראל... אנחנו נולדנו למוכן...  
ין  אנחנו קוראים בתורה שמשה ואהרן היו שני מלאכי חסד שבאו להושיע את ישראל... אבל אתה מב

לבד ששמונים אחוז לא ראו את זה ככה... הם ראו פה שני פאנאטים שרוצים לעשות אותנו מהחירות  
יציאת מצרים זו הייתה מערכה מורכבת ביותר של    זה לא היה פשוט!! של מ"ט שערי אפליקציה...  

שביל  יציאה מהתמכרות!!! עשרת המכות היו תהליך טיפולי לכל דבר ועניין... תהליך טיפולי פחות ב
מצרים!!! יותר בשביל עם ישראל... שים לב: כל פעם שה' מדבר על המכות וואת אשר התעללתי  

וידעתם כי אני ה', היה מוכרח לבא  -וידעתם כי אני ה'!! ה  ---במצרים ואת אותותי אשר שמתי בם
! ברקע של התעללות במצרים!! כי עם ישראל היו צריכים במקביל לעבור תהליך של גמילה ממצרים! 

מצרים הזה... רק ככה אפשר להוציא את  -לחשוף אותם לאפסיות של מצרים... להוציא מהם את ה 
 המצרים שבלוע בהם...   

בסיפור!!!  עמוק  שאנחנו  לדעת  שצריך  זהו!!  מאיתנו    אז  אחד  כל  שלו..  במקום  מאיתנו  ואחד  אחד  כל 
וההתמכרות שלו... לא לחינם יש מ"ט שערי טומאה... כל אחד אוחז בשער שלו... מי שמחובר לרשת ללא שום 
סינון הוא אוחז שם עמוק עמוק במ"ט אפליקציות וההתמכרות למצרים היא הרבה יותר קשה... ולעומת זאת 

ויש את עובדי ה' שהם אוחזים בשמונה או תשע שערי יש את החרדי הקלאסי שזה מ שהו כזה באמצע... 
אבל דבר אחד כן יש!!!! כולנו... אין אחד שלא מבין שהוא    )גם להם יש את העבודה שלהם(טומאה... נו... לא נורא...  

ים שלנו שנמצאים שם עמוק עמוק... תתפלא לשמוע: הם  בעבדות!!! אני מכיר באופן אישי כל מיני אחים יקר
לה' שיוציא אותנו מהמצרים   ולזעוק  צריכים להתפלל  ואנחנו  רוצים לצאת ממצרים!! אבל קקקקקקשה... 
הזה... אחי היקר: אותי לא תצליח לרמאות!! כמה שאתה מרגיש רחוק... אבל עדיין!! אתה מהעשרים אחוז  

טו מבין  ואתה  לצאת!!!  לרצות  שרוצים  לא בשביל  ונכון!! אתה  עבדות...  הוא  הזה  כמה שהמצרים  ב מאוד 
בשמחה גדולה לעזוב את זה... אתה לא אוחז בהבנה שזה אושויץ ורק תוציא אותי מפה... לא! אתה לא אוחז  

 שם... כי זה באמת לא אושויץ וגם לא עזה... מה זה כן?? זה מצרים!!!!  
זה   את  אומר  בעצמך  ואתה  אותנו ממצרים...  הוציא  סוד: שאבא שבשמים  לך  לגלות  רוצה  ואני 
פעמיים ביום... אני ה' אלוקיכם אשר הוצאתי אתכם מארץ מצרים... ולמה יש כ"כ הרבה מצוות זכר  
ליציאת מצרים?? בשבילי ובשבילך... שנדע שבורא עולם יודע גם להוציא ממצרים!! אין לך קצה  

. אתה לא קולט איך... אתה מצידך לא מאמין שיש לך סיכוי להתהלך כאן בארצות החיים בלי  חוט.. 
זה... אז בשביל זה יש יציאת מצרים!! זו אמונה לכל דבר!! זה המילים הראשונות בעשרת הדברות:  
לאבא   תפנה  לשמים!!!  ישירות  עיניך  את  תשא  מצרים...  מארץ  הוצאתיך  אשר  אלוקיך  ה'  אנוכי 

ללא תיווכים!! ותדבר איתו על זה... תגיד לו: אבא... אם הבנתי נכון... אתה יודע להוציא  שבשמים  
עבדים ממצרים!! אנא ממך... תוציא אותי!!! אין לי מושג איך תעשה את זה... אני לא מסוגל לראות  

זה!!!  את עצמי בלי זה... אבל בשביל זה אתה 'אנוכי ה' אלוקיך'!!! אנא תושיט לי יד!! תעשה לי את
 תעיתי כשה אובד... בקש עבדך!!! אני אבוד פה... אני תקוע פה... תחפש אתה עושה!!! 

כשעם ישראל היו ממצרים... ה' לא ציפה מהם לצאת משם מרצון!!! ה' ציפה מהם דבר אחד: תסכימו לי... תנו  
 לי להוציא אתכם ממצרים!!! תשחררו אחיזה.. אני עושה את זה... 

כשהילד שלי היה תינוק לא ביקשתי ממנו שיתלבש לבד... ולא שיתרחץ לבד... אבל אני כן ביקשתי ממנו... תן  
 לי להלביש אותך!!! אל תתנגד... תשחרר אחיזה... תאפשר לי... 

אבא שבשמים רוצה את ה'פתחו של מחט' הזה... תן לי להוציא אותך!! אל תדאג... אני אעשה את זה  
בעדינות... לא תפסיד מזה... אני אוריד לך את הסוודר... רק תגיש את היד... תכניס את הראש... בקיצור:  

אותך?? לא בטוח בכלל!! אני לא מבין אותך כי  יהודי יקר!!! תבין שהקב"ה מבין אותך!!! האם אני מבין  
אין צורך... כי אני לא הולך להוציא אותך ממצרים... אבל מי שכן הולך להוציא אותך ממצרים הוא הראשון  
שמבין אותך... ותשלח לו אס אם אס תגיד לו: אבא שבשמים... בא נתחיל לזוז החוצה... תושיט לי את  

קל מוציאם ממצרים.. בבכי יבואו    -א מול ודות... תהיה בתיאום מלהיד ותעשה לי את זה בפסיעות מד
ובתחנונים אובילם, אוליכם אל נחלי מים, בדרך ישר לא יכשלו בה, כי הייתי לישראל לאב, ואפרים בכורי  

 תן אימון!!! לא תתחרט... הוא...  

 

 לרגל ימי השובבי"ם,  
הדפסנו את הספר 'וימאן' באלפי  

עותקים חדשים עם הוספות ופרקים  
 !!! חייבים להימכר נוספים,  וכולם  

מוקדש לחיילי הקדושה הנלחמים בעוז  
 ובתעצומות בקרב האמיתי בדגל נאמנות לה'.  
קוראינו היקרים: התגייסו לצבא!!! הצטרפו  
למאמץ המלחמתי המשותף, לתת תעצומות  

ותמיכה ל'כוחותינו', צבא ההגנה האמיתי של 
 עם ישראל,

כוחותינו חזקים! ואנחנו פה בשביל להתחזק   
 ולחזק, עוד כח, עוד גב. 

---    
ניתן להשיג בכל מוקדי ההפצה של גיליון זה, ואצל  

 הנציגים בישיבות. 

20₪  -מחיר הספר

 שימו לב, 

 הספר וימאן מתורגם לאידיש:

ניתן להשיג את הספר באידיש בקבוץ  בא"י: 
 ירושלים.  10, ב"ב, ובנחמיה  9גלויות 

ניתן כעת לרכוש בכל חנויות הספרים   בארה"ב 
המובחרות בויליאמסבורג, בורו פארק, מונסי,  

 .  מונרו וחדש!! 
 845-406-1364בכל הקשור לספר בארה"ב:  

 : בחנות ספרים מסרה, לונדון. באנגליה 

 
ב"ה בכל רחבי  הספרים נמצאים  

 ץ והעולם. )כמעט(... ר הא 
 לבירור הנקודה הקרובה אליך: 

052-7683095 
 



 

  

מה ה'הספקים' של עמידה  
 . בניסיונות...?? 

הזכרתי ששבוע שעבר שיתפתי בפתח הגיליון כבר  
את הציבור בסערה אישית שעברתי עקב התקפות 
רבות   תגובות  הגיעו  זה  ובעקבות  והשמצות... 
ותומכות... אבל היה סוג מסוים של תגובה שקבלתי 
לי: מה   מהרבה חברים... תגובה של פליאה... תגיד 
קרה לך?? מה בכלל עשית עסק?? מה אתה בכלל 

לך   איכפת  מה  אנשים מתייחס??  כמה  אז  בכלל... 
ותמשיך  פס  עליהם  שים  מילה...  איזה  לך  אמרו 

 הלאה... 

בסייידר... קבלתי!!! גם תגובה מסוג שכזה הרגיעה  
לי    אותי... מוזר  היה  פה  משהו  עדיין!!!  אבל 

שבור!!  טלפון  של  סוג  מצידי   בתקשורת!!!  אני 
וחברים   לרסיסים...  רגע מתפרק  עוד  מרגיש שאני 
שלי לא מבינים מה אני רוצה בכלל... הם מבחינתם  
לא  הם  והרי  וענייני...  מתכתי  בראש  לזה  ניגשים 
חשודים על חוסר רגישות ואכפתיות... אז איפה פה  
כ"כ  זה  את  לוקח  אני  למה  תקשורת'??  ה'חוסר 

ובן... ואילו הם מצידם ללב... ומרגיש רדוף. שבור. מא
 ניגשים לזה כמו איזה טקטיקה של שחמט...??? 

ואני   ההבדל...  את  וקלטתי  האסימון  לי  שנפל  עד 
חשובה  נפ"מ  שהיא  כללית  נקודה  פה  שיש  חושב 
יש   שתבין...  רוצה  אני  היקר...  ידידי  ה'...  לעבודת 

  בתוך המערכת!!! הבדל תהומי ביני לבינך... אתה חי  
אברכים...   בכולל  יושב  ואתה  ליטאי  שאתה  נניח 
בתוך  מוברג  הליטאי!!  התורה  מעולם  חלק  אתה 

מנדטים בעיריה    6רשת כוללים עניפה... ואם יש לך  
אתה מתבצר לך    אז יש לך גב!!!מנדטים בכנסת    3-ו

בתוך המטריה של המערכת... ואם מישהו פתח קו  
שלו  הציבורי  הכח  מה  תברר  מיד  אתה  נגדך.  ויצא 
תתפוצץ  פשוט  ואתה  לו...  יש  מנדטים  וכמה 

 מצחוק... 

בשביל   פוניבז'...  מכולל  קלאסי  אברך  תבין:  כי 
לכופף אותו ולהוריד לו את הראש... בשביל זה צריך 
לעשות מצור במשך שלוש שנים על כל פוניבז'... כי 
במילים   אתה  קלאסי...  אברך  נגד  יוצא  כשאתה 
הסיבה   זו  האברכים...  כל  על  תגר  קורא  אחרות 

ם... כנ"ל שהחבר שלי לא עושה עסק... כי... כי מי את
חסיד גור או בעלזא... תנסה להתקיף חסיד שעושה  
משהו ופועל ע"פ הוראה שהרבי שלו הורה לו... זה  
לא יזיז לו... כי יש לו גב מהמערכת הענקית שהוא  
לא   שלי  שהחברים  הסיבה  זו  ממנה...   קטן  בורג 
זהו!!! שתבין  אז  ללב...   לוקח  כ"כ  אני  הבינו למה 

אני בן אדם בודד!!! אני    שאני לא בתוך המערכת...
וכל    פרטיזן!!  לי בסה"כ פשקויל שאני מוציא...  יש 

ה'שונים'   וה'צוותות  וה'ועדה'  וה'מכון'  ה'רשת' 
וה'ניתוב שירות' של ה'ארגון הבינלאומי' אז נדברו...  
סו"ס זה משהו שמתחיל בראש שלי ונגמר ברגלים  
ומי  יחיד!!!  אני  בודד!!!  אדם  אני  ממילא  שלי...  

ומץ וכוח... שהוא יחיד... מצד אחד הוא צריך המון א
 ומצד שני הוא גם מאוד מאוד שברירי!!!  

את  לי  אין  לבד...  אני  כי  אותי...  לכופף  קל  מאוד 
לא  אפילו  אתה  לך!!!   שיש  המערכתית  המטריה 
החוסן   את  למערכת  חייב  אתה  כמה  עד  קולט 

בעת  אותך  שמגבה  חזק  גב  לך  יש  שלך!!!  האישי 
עשרות הצורך...   של  קטנה  חסידית  לקהילה  ששייך  )מי 

   משפחות בודדות מבין טוב מאוד על מה אני מדבר...(

עכשיו... זה שאני אדם יחיד... זו החולשה שלי... וזה  
 גם הכח שלי בס"ד!! 

כל הסיבה שאני יכול בס"ד לכתוב מה שאני כותב... 
הגיליון   אם  כי  עצמי!  של  הדובר  שאני  בגלל  רק  זה 
שלי היה חלק מהמערכת! חצי מהדברים אי אפשר 
דברים,  המון  שיש  לבד  מבין  אתה  כי  לכתוב..  היה 
לא  היא  אבל  אותם,  מסכימה  בעצמה  שהמערכת 

ד...  יכולה לעמוד מאחוריהם! ותכל'ס היות ואני בוד
שכל  הסיבה  זו  אותי...  לשבור  קל  מאוד  מאוד  לכן 
אדמה...   רעידת  זו  בשבילי  נגדי...  שיוצאת  התקפה 
עם  מול  להילחם  צריך  שלא  ביער  פרטיזן  כמו  אני 

 צבא... מספיק אקדח אחד ומחסנית ריקה... 

---   

מה   כלפי  תכל'ס..  אבל  סרק...  פטפוטי  כאן  עד 
 הדברים אמורים? 

אז זהו!!! שזה בדיוק הנקודה שכ"כ חשוב לי לחזק  
בתכנים של ספר 'וימאן' וכדו', ועד היום לא מצאתי 

 לזה הגדרה... והנה ההגדרה בס"ד:  

ה'...   בעבודת  התמודדויות  לנו  חסרים  לא  תכל'ס 
סו"ס הרי אותו בחור שמתמודד בקדושה... יש לו גם  
יושב בבית   התמודדות מתי לקום בבוקר... וכשהוא 
שקוע   להיות  האם  התמודדות  גם  לו  יש  המדרש 
אבל  לפטפט...  וכמה  בסדר  ללמוד  וכמה  בלימוד... 

דדויות עדיין!!! יש הבדל אחד תהומי בין שלל ההתמו
בענייני   ההתמודדות  לבין  ה'...  בעבודת  לנו  שיש 
קדושה וכדו'...  כי כשיש לך התמודדות מול הגמ'... 

אתה לא  מתי להגיע לסדר... וכמה ללמוד ברצינות...  
כי אם בזמן האחרון אין לך חשק    לבד בהתמודדות!!!

ללמוד... אל תדאג... אני מרגיע אותך מראש: אוטוטו 
'סוף זמן...' אוהו...  'תעבור הרינה במח נה' שהתחיל 

יופי... יש כבר שם רשמי למחדל: "סוף זמן"!! אתה  
אח"כ  איתך...  יחד  מתבטלים  ככככולם  לבד...  לא 
אנחנו נארגן לך גם בחירות... ואז מה אפשר לעשות...  
סביב   מטורללת  עכשיו  החרדית  היהדות  כל 
מסוים   בשלב  יספיק...  לא  זה  כל  ואם  הבחירות... 

על  יופיע   להתלונן  שיתחילו  קבועים  בחורים  אותם 
החולשה  ואז  לימוד  של  אוירה  פה  שאין  הישיבה... 

ושלא תבין:  שלך תיהפך להיות בכלל 'בעיה אזורית...'  
אני חושב שמבחינה   אני לא אומר את זה בציניות!!!

ברגע   כי  כי...  ככה!!  שזה  נס  הצלה!!!  זו  מסוימת 
יש אם  גם  אז  המערכת...  בתוך  שט  לך    שאתה 

ולא  לומד  לא  ריפיון משמעותי שאתה  תקופות של 
מתפקד...  אז בסייידר... לא סוף העולם... זה יעבור...  
אני לא חושש שאתה תשבר ותתרסק מזה לחלוטין... 
את  תמצא  בעזה"ש  אתה  כי  עליך  חושש  לא  אני 
בגלל   מתפקדים  לא  הם  שגם  ה'מכובדת'  הקבוצה 

ת הזמן הבא...  ש'סוף זמן...' וניפגש בחיזוק של תחיל
)כמובן שזה לא אידיאלי... אבל לכה"פ זה לא שברירי!! אתה לא  
מאחור( ולהיוותר  כלום  שווה  לא  שאתה  להרגיש  בסיכון,    בחור 

 אבל כשזה מגיע להתמודדות בקדושה...??? 

אינדיקציה!!!  לך  אין  פה  לבד!!!!  אתה    פה 
ההתמודדויות בקדושה זה כל אחד לבד לבד... מול 
קונו!!! בהתמודדויות האלו אתה מרגיש בדיוק כמו  
אז נדברו... אין לך את הגב הממסדי והמערכתי ש... 

כמו   מאוחר  קם  אני  בסדר...  מהישיבה...    30%שזה 
בהתמודדויות בקדושה אתה הרבה יותר שברירי... כי 

! אף אחד לא חולק  כל מעידה... זו מעידה רק שלך!!
איתך את הצפרדע הזו... אתה לבד שם!! ולכן מאוד  

)אני מכיר בחורים שקמו מאוחר  מאוד קל לשבור אותך...  

עונג  מדושן  מהתפילה  חזר  אדם  הבן  כלום...  קרה  ולא  בבוקר 
להתמודדויות  כשזה הגיע  היה בסדר... אבל  והכל  'טובה'   בשעה 
איפה שאף אחד לא רואה... אותו בחור הרגיש גוי, משוקץ, ותועבה 

בבוקר... ואילו   10ואין לי שום סיכוי... כי השטיבלאך מפוצץ בשעה  
   בהתמודדות הוא היה שם לבד...( 

 --- 

ר' עזריאל טאובר זצ"ל שזכיתי לקרבתו, היה מאוד  
ההבדל  שזה  הסביר:  הוא  הזו...  בנקודה  נוגע  הרבה 
הד'  כל  מלכויות...  ד'  לשאר  עמלק  בין  התהומי 
נגד   ישראל...  כלל  נגד  ה'...  נגד  נלחמים  מלכויות 
הגמור!!   ההיפך  זה  עמלק??  זאת  לעומת  היהדות, 

' וגם לא עמלק הוא לא טיפש, הוא לא נלחם נגד ה
הוא  נגד היהדות... הוא נלחם נגד הבן היחיד של ה'!!!  

לבד!!!  כשאתה  אותך  הנחשלים   תופס  כל  בך  ויזנב 
אחריך... הוא תופס אותך ברגע כזה שכולם המשיכו 

וכאן יש נקודה מאוד    ואתה נותרת מאחור!!!הלאה,  
   עדינה ורגישה... ואני אומר אותה בזהירות: 

לא  הוא  החרדית!!!  המערכת  עם  בעיה  אין  לעמלק 
במערכת...   במערכת... נלחם  נלחם  שהוא  רק    ולא 

אדרבה... עמלק עושה שימוש במערכת... לעמלק יש 
החרדית!!   המערכת  של  שמה  את  לטהר  אינטרס 
שהכל ידפוק שם פיקס!!  ולמה?? כי אל תשכח שהוא  
ובשביל  מאחור...  מזנב  כשאתה  אותך  לתפוס  צריך 
מערכת  שתהיה  צריך  הוא  מאחור...  אותך  להותיר 

וכו והכל נוסע קדימה  לם משומנת... שהכל ידפוק... 
מושלמים וצדיקים... ורק אתה המפגר היחיד שיש לך 

 בעיות בקדושה...  

 רוצה דוגמא קטנה ואפילו קצת משעשעת?? 

שבוע שעבר אדון אז נדברו כמעט התרסק לחתיכות  
אותי??   להבהיל  הצליחו  הם  איך  נגדו...  יצאו  כי 

כאחתרבותי...   מתלכדת  הנאמנה  נגד   היהדות 
נדברו...   אז  והפסול  הטמא  אלפי  הגיליון  רבבות 

נגד ספר וימאן... נגד   ישראל יוצאים במחאה אדירה
 החטאים והעוונות והפשעים שלו... 

לי:   ואומר  טבעי  בגודל  יהודי  מגיע  היה  אם  שתבין: 
אוחז   אני  שלך...  מהעלון  אוחז  לא  אני  תשמע... 
לבית   שייך  לא  שלך  והגיליון  מרומם  יותר  במקום 
מדרש שלנו... בסיידר... שמעתי את זה לא פעם ולא  

)אגב: להוציא מלב, יש 'איש אלוקים' משגיח חשוב פעמיים...  

עם  בעיה  שום  לי  ואין  זה...  גיליון  נגד  ביקורת  מתח  הוא  שגם 
ח"ו!!  דיברתי  עליו  לא  צריך,  שתיניתי  מה  ובכל  הזו  הביקורת 
אדרבה... יהי רצון שאגיע למדרגת 'הרבה פעמים לקה עקיבא על 

אבל    ו אהבה...'(ידי, שהייתי קובל עליו וכו'... וכ"ש שהוספתי ב
נגדי...'  כאחת  מתלכדת'  הנאמנה  ש'היהדות  ברגע 

ההתמודדויות... הופה!!!   כל  עם  'סיימה'  המערכת 
המערכת כבר לא יודעת על מה אני מדבר... ורק אני  
של  תחושה  לך  הנה  הרע...  היצר  עם  לבד  נשארתי 
דוגמית  לך  הנה  אחריך...'  הנחשלים  כל  בך  'ויזנב 
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קטנה איך עמלק משתמש במערכת כדי לזנב יהודי  
בודד ולתת הרגשה 'זנבית', כאילו אני המצאתי את 
מגוחכת   דוגמא  הרי  זו  עזוב...  אבל  היצה"ר...  

משעשעת...   מצחוק ובעיקר  מתפוצצים  אתם  )סו"ס 

שלי..(   הצפונית  לדוגמא מהתמימות  נעבור  כעת  אבל 
 הרבה יותר משמעותית ומסוכנת...  

בין   שמתמודד  עליה...  ובן  מתמיד  בבחור  מדובר 
מוכר...   זה  נורמלי...  זה  גם בקדושה!!   50%הייתר 

)ומי שלא מתמודד עם זה...  מאיתנו מתמודדים מזה...  

להתמודד   באמצע  שהוא  שלו  המידות  מול  מתמודדים  כולנו 
    מולם... ואכמ"ל( 

אבל איפה נקודת השבירה של אותו בחור?? איפה  
 הוא מתרסק?? 

בא   בא...  השבירה??  נקודת  איפה  לשמוע  רוצה 
נעשה לך את זה... תסלח לי מראש על האכזריות 

  )אני בלי נדר אטבול במקווה אח"כ...(

בהההלם   אני  יקר...  אלי בחור  התקשרת  ממך... 
השבוע וסיפרת לי איזה ניסיונות יש לך ואני פשוט  
מזועזע... אתה לא מתבייש?? אנחנו כעת בעיצומם  
בית  חובשי  כל  הקדושים,  השובבי"ם  ימי  של 
חמש  בלימוד  ברוממות!!!  כעת  עסוקים  המדרש 
יש   כבר  אם  דיבור!!!  בתענית  רצופות  שעות 

שעתיים   בין  זה  התלבטות...  רצופות איזושהי 
מוכן   אני  בסיידר...  נו...  רצופות...  שעות  לחמש 
לשמוע שיש כאלו שקשה להם ולכן הם לומדים רק  
מה   על  אתה...??  אבל  דיבור...  בתענית  שעתיים 
בכלל??  נמצא  שלך  הראש  איפה  מדבר...  אתה 

 בכאלו שטויות?? אני פשוט בהלם... תסלח לי... 

אני לא רוצה להגיד לך... אתה... אתה פשוט טמא..  
שפל... גו'ק... יש לך נס שבבית המדרש לא יודעים  
באיזה לכלוך אתה נמצא... כי הם היו זורקים אותך 
המדרש...   לבית  איתי  בא  בא...  המדרגות...  מכל 
כאלו  לו  שיש  אחד  אחד!!!  לי  תראה  תסתכל!!! 

 שטויות בראש... אתה מופקע!!! 

מילא היית שואל אותי אם לקרא אז נדברו או לא...  
אבל   נו...  ברוחניות...  אותך  להוריד  יכול  זה  אולי 
אתה מספר לי ש... שיש לך לפעמים פיתוי לגלוש 
אני   אסורים.  דברים  בידיים  לעשות  או  ברשת... 
פשוט מזועזע. אתה מופקע!! כל באיה לא ישובון...  

 ו...  כל טוב... לך מפה... צא טמא ממחננ

מי??   נאום  נאום!!!!  כאן  בכבודו  עד  עמלק  נאום 
 נעים להכיר...   ובעצמו!!!

אחרי שטבלתי במקווה... כעת בחור יקר: תגיד לי:  
אוהו...   מקום??  מאיזשהו  לך  מוכרת  הזו  הנימה 
המדכאות  המחשבות  אלו  בדיוק  אלו!!!  בטח... 
לבד...   לבד  מתמודד  כשאתה  נשמתך  על  שחגות 

של המחשבות?? סביב   ההנקודהכעת שים לב: מה  
  כולם איזה נקודה זה כל הזמן מסתובב?? תשמע... 

  כולם ישיבוחרים,    כולםעוייבדים...  כולם  צדיקים...  
הישיבות...   יונגערמאן...    כולם חניכי  אחסידישע 

חרדים... ורק אתה נשארת אי שם מאחור...   כולם
בך   הבאים ויזנב  ברוכים  אחריך!!!  הנחשלים  כל 

משתמש   עמלק  עמלק!!!  של  ביקור  עם  לכרטיס 
הגוף המסורבל של המערכת החרדית   המערכת!!!

נכנס  שעמלק  יעיל  הכי  הטנק  היא  היא  בעצמה 
בתוכו וממנו הוא יורה פגזים ללא הבחנה!!! עמלק  

מזנב!! עושה אותך זנב... זנב של מי?? של המערכת!!!  
 המערכת מאפשרת לו לעשות ממך זנב... 

הכי   צריך  האלו  בהתמודדויות  שדווקא  הסיבה  זו 
 הרבה כח!!!  

לבד!!!!  אתה  א'   כי  בסדר  ההתמודדויות  כמו  לא  זה 
מול הגמ'... שם אתה לא מתבטל לבד!!  אבל כאן אתה 
לבד!!!אתה כמו אדון אז נדברו שחוטף צעקות מכמה  
ומגיעים  לחתיכות...  מתפרק  הוא  שניה  ועוד  אנשים 
כמה חברים ומסבירים לו... מה אתה עושה עסק... מי  

י לבד! מתייחס בכלל... אבל לא! אני לוקח ללב כי אנ
ואני מוכרח לומר שהעידוד והתמיכה שקבלתי בשבוע  

 האחרון זה היה בשבילי הכרחי כמו לחם וחלב!!! 

אז זהו!!! שלא רק אני צריך את ה'לחם וחלב' הזה!! כל 
מי שמתמודד לבד צריך את ה'לחם וחלב' הזה... ולכן 

אתה   כדי לתת לך כח!!!אני פה עד כמה שאני יכול...  
והוא   שם...  לך  מחכה  ועמלק  לבד!!!  שם  שנמצא 
רלוונטי...  לא  שאתה  כמה  לך  ומסביר  לדגור  מתחיל 
ורק  ואיך שכולם צדיקים  וכמה שאתה עעל הפנים... 

 אתה המצאת את היצר הרע...  

ראשון:   דבר  נמשיך  אז  אולי  ביריעה,  מקום  שיהיה  כמה  )עד 

וכמעט   בשבועות אחרים( יש ידיעה אחת מאוד פשוטה 
 טכנית שחשוב לדעת אותה!!! 

שאני   בלחץ...  די  הייתי  החתונה  שלפני  הוא:  העניין 
אתנהג כמו שצריך... המדריך חתנים הרגיע אותי ואמר  
לי: מהרגע שאתה נכנס לחדר יחוד... אין סטנדרטים  
בחדר  קולה  בקבוק  תפתח  אתה  אם  ותקדימים!! 
יחוד... הכלה לא תוכל להעיר לך.. אה הההלו.. מה זה 

לא פתח לי קולה בחדר   צריך להיות... בחחיים אף חתן
יחוד?? כי מאיפה לה לדעת... שניכם פה פעם ראשונה  

אחרונה( גם  אתה  )ובעזה"ש  הנישואין  בחיי  ממילא   !!!
קובע את הלו"ז ואת הקצב מתחילה ועד הסוף... אתה  

)מחוץ  לא צריך לעמוד באיזה סטנדרט וקצב חברתי...  

על אותו    .(לבית יש קצב חברתי... אבל בתוך הבית אין תקדימים..
שנוגע  מה  בכל  לראש:  לעצמך  תכניס  משקל: 
בורא  מול  לבד  לבד  שאתה  שקטות  להתמודדויות 

 זה חדר יחוד!!! עולם!!! 

'מה   פה  ואין  קצב...  פה  אין  סטנדרטים...  פה  אין 
ה'!!!   מול  לבד  לבד  אחד  כל  פה  כי  כעת  שמקובל', 

יש את   יש קצב!!בתוך הבית מדרש    תקשיב טוב טוב:
על   ישיבה  של  המבחנים  את  ויש  דרשו,  של  ההספק 
מאריך  אתה  כמה  ויש  סדרים...  שמירת  ויש  קברו, 
בשמו"ע... אבל כל אחד מבית המדרש הזה... מתמודד 

ופה אין  בשקט בשקט גם איפה שאף אחד לא רואה!!  
ביומטרי!!! זה  קצב!!  שום  שום  אין  אחד   קצב!!!  כל 

והאצבע שלו. כל אחד בחדר יחוד מול אבא שבשמים 
בלי שום השוואה מאחד לשני.. ה' רוצה אותך בגודל  
והניסיונות  ההתמודדויות  את  לך  ויש  טבעי!!! 

)לאו דווקא  שבשמים...    האינדיבידואלים שלך מול אבא

בקדושה... גם בשלל התמודדות בחיים... פרטים נוספים או בעלון 
 שלהבת... או במגרש החיים.. כשתגדל תבין(

ואני אומר לך מידיעה אישית, שלכל אחד יש פיתויים  
וניסיונות משלו... ואין שום קשר בין אחד לשני... יש  
התמודדות.  של  שונות  ורמות  שונות...  רגישויות 
ודפים  שעות  פה  אין  לשני...  מאחד  משתנה  הווליום 
הספקים... זה מינון מאוד מאוד אישי בינך לבין אבא 

שבשמי אבא  שרק  איזה שבשמים...  יודעים  ואתה  ם 
אבק שריפה וקרבות עזים היו פה!!! וגם אם חבר אחד 

יזרוק לך איזה משפט שהוא בחיים לא פגם... ונניח  
שזה נכון... אין לזה שום השלכה בייחס אליו כי יש  
יש   אחד  לכל  שונים...  וטבעים  שונות  רגישויות 
ואני   לו  מזמין  ומגרשי משחק שהקב"ה  'אלרגיה' 

 אן...  מעדיף לעצור כ

אומרת  הגמ'  קטנה:  דוגמא  לך  אתן  רק  אני 
שפלטיאל בן ליש נעץ חרב בינו למיכל בת שאול  
ועל זה   ועמד בניסיון בגבורה במשך כמה שנים... 

ואת עלית  א"ר יוחנן: רבות בנות עשו חיל זה יוסף...  
שהניסיון שלו היה יותר   על כולנה זה פלטי בן ליש, 

יוסף...   וממושך משל  ושואל:  גדול  עומד  אם  ואני 
באמת הניסיון של פלטי של ליש היה הרבה יותר 
גדול משל יוסף... אז למה יוסף עדיין נשאר אחד  
משבעה רועים והוא לא פינה את הכסא לפלטי בן 
ליש?? למה אנחנו ממשיכים לומר רחמנא אידכר 
בן   דפלטי  זכותיה  ולא  צדיקא,  דיוסף  זכותיה  לן 

תירוצים.. מיני  כל  לענות  אפשר  אז  אבל ליש??   .
נכון:   הכי  ליש   שבהספקים!!!התירוץ  בן  פלטי 

'מספרית'  מבחינה  כי  יוסף!!!  את  עוקף  באמת 
אצל יוסף זה ניסיון של פעם אחת ואצל פלטי זה  

אז   )אצל יוסף זה פחות 'דפים' מאשר פלטי(כמה שנים...  
זהו!! שהספקים ודפים ושעות זה תמחור נכון אולי 
לבית המדרש... אבל במגרש ההתמודדות  בייחס 
מדובר במוניטור כ"כ עדין ובמערכת נאמנות שרק 
שלה...  המינון  את  להעריך  יודע  שבשמים  אבא 
ואצל יוסף הצדיק מדובר היה בניסיון איום ונורא  

בן   ש... שכמעט פוצץ את כל העולם.. ואצל פלטי
הזה...   במקום  אחז  לא  זה  גם ליש  מדויק  כך  )אגב: 

   מרש"י במקום...(

בגמ'...   ביחד  מוזכרים  שתמיד  ורבא  אביי  ואפילו 
אביי מעיד על עצמו שיש ניסיונות שהוא לא היה  
כל הגדול מחבירו   ועליו נאמר הביטוי  עומד בהם 
יצרו גדול ממנו... ואילו רבא מרגיש הרבה יותר יציב  

היצה"ר...   ורבא  מול  אביי  במחלוקת  להדיא  מוכח  )כך 

)... עו.  לפי   ביבמות  משתנה  מאוד  זה  בקיצור: 
יכול   אתה  עצמך...  לבין  בינך  ואפילו  הטבעים... 
לשים לב להבדלים בין יום אחד לשני... פה זה על 
אש נמוכה ולפתע זה מלחמת עולם... מה שבטוח:  
ואני   לי כח,  אתה חייב כח!!! חייב!!! אנשים נתנו 
חייב לתת לך את הכח שהם נתנו לי!! אל תקשיב  

צתי הזה שלוחש ל המערכתי והמפלאף פעם לקו
אתה  ורק  הלאה  המשיכו  ישראל  כלל  שכל  לך 
נשארת לבד במבואות המטונפים עם היצר הרע...  
תוציא את הנחשלות הזו מהראש!! תבין שאמנם  
אבל  באנשים...  מפוצץ  המדרש  בית  שיש  נכון 
כולם... כל אחד לבד מתמודד איפה שאף אחד לא  

.. רואה... ואתה לא צריך לדבר על זה עם אף אחד.
בגלל  אלא  הפה...  את  לנבל  שאסור  בגלל  רק  לא 

 שזה משהו הכי אישי בינך לבין ה'!! 

הסיבה שהניסיונות האלו הם לבד... זה בגלל שה'  
זה חדר יחוד שלך   רוצה אותך לבד בגודל טבעי!! 
יכול   רק  אני  זר...  יתערב  לא  בשמחתכם  ה'!!  עם 
לעמוד מבחוץ ולהגיש לך קוויטל... אנא תזכיר את 

שבשמים   אבא  מול  איכות  בשעת  מבין  ששמי 
 ורוצה עוד נשיקה ממך... בהצלחה.  אותך
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 עיזא פזיזא ששברה את גבו של ליבל גנב... ועוד ידה נטויה...         
העיזה 'פזיזא'!!! זה הכינוי שדבק בעז הסוררת והמשתוללת של ר' יצחק... זה עז שאין לה מנוחה אפילו רגע אחד... מדובר  
בעז שהספיקה לעשות פה בכפר כל מיני נזקים יצירתיים שהצליחו לאתגר אפילו את בית דין... כי יש לה כשרון מיוחד  

! בלי כוונה להזיק!!! כמו עז אמיתית!! אז מצד קרן אי אפשר לחייב כי  לעשות נזקים יצירתיים וההההכל בדרך הילוכה!!
אין כוונתה להזיק, ומצד רגל אי אפשר לחייב כי זה יצירתי מידי... זה ממש אונס מצד הבעלים... עיזא פזיזא הצליחה לגרום  

ותנת ליטר חלב מידי יום  לר' יצחק לא פעם לכאב ראש וחוסר נעימות אבל כמה שהיא עושה נזקים... אבל סו"ס היא נ
 ולעת עתה אין לה תחליף. 

ואז הגיע אותו לילה חורפי... ובחסות החשיכה והערפל... נכנס הגנב למקום שנכנס ועמד במקום שעמד ופשוט גנב את 
העז ונעלם... ר' יצחק קם בחצות לילה לעסוק בתורה... אשתו בריינדל הזדרזה מהר להכין לו קפה לפני שהוא חומק בזריזות 

. ויצאה לחצר כדי לחלוב כמידי חצות לילה את העז... היא יוצאת החוצה  לבית המדרש... הבעירה עצים דקים, חיממה מים..
 וחשכו עיניה... מתברר שתנובה נגנבה!!!!  

היא חזרה הבייתה והודיעה לבעלה בצער רב שהעז נגנבה... ר' יצחק היה המום!! הוא השתתק!! אבא יצא בפנים חתומות 
לבית המדרש... והיה ניכר שהוא מאוד לקח את זה ללב... ה'עקיצה' הזו מאוד העכירה לו את המצב רוח... למה?? לא ברור 

)קרה לך פעם שהתחלת בוקר בלי כוס קפה...?? נניח שכן... אבל קרה לך פעם שפתחת את   למה...  יענקי רצה לטעון שזה בגלל הכוס קפה...

בהמשך הבוקר ר' יצחק חזר הבייתה והוא    הדלת בבוקר ואתה מגלה שמהיום ואילך יותר לא יהיה לך כוס קפה... אה?? זה עדיין לא קרה לך...(
ידעתי שיום אחד... במוקדם או במאוחר... יום ששי אחד אנחנו   קצת יותר נפתח  וסיפר... האמת היא ש... שברוך שפטרני...

נאלץ לשחוט את העז הזו ולעשות אותה מחלבית לבשרית לכבוד שבת קודש... לא זה מה שמעיק עלי!!! מה שבעיקר  
כרם  מעכיר אותי זו משבר פנימי ביני לבין עצמי... אתם הרי יודעים שבשנה הזו בשעטו"מ הכרם שלנו הגיעה לשלב של '

רבעי', שזה אומר שצריך לחלל את הפירות ולאכול דמיהם בירושלים ואסור לאכול מהפירות עצמם, וכידוע... תמיד יש את  
הגזלנים האלו שעוברים ליד הכרם שלנו וטועמים... 'מרימים' חצי אשכול... כתף... נטף... ואני סולח!! לא עושה עסק... אני  

.. סו"ס גם יהודי שלא ישר בדיני ממונות... גם הוא רעב לפעמים... העיקר שיצא שבע... לא מקפיד עליהם!! בסיידר... שיהיה.
אבל היות וכעת מדובר בכרם רבעי, אז איכפת לי מהגזלנים שלא יכשלו באיסור אכילת רבעי... לכן כל יום מחדש אני עומד  

)בקיצור:  שהגזלנים לא יכשלו באיסור רבעי...  בלילה ומפריש כסף ואומר: כל הנלקט ביום זה יהיה מחולל על הפירות... כדי

ואחרי כל ההתחשבות שלי בנוכלים...  אני מתחשב בגזלנים... אני גם לא מקפיד עליהם בחו"מ... וגם משתדל למנוע אותם מאיסורים של יו"ד.( 
ה זה בימינו ליישר עוגה?  )מי יודע מהם עוד גונבים לי את העז??? לא מספיק שאתם 'מיישרים' לי את העוגיות של הגפנים...  

גם את עיזת האיש הרש אתם רוצים לקחת לי...?? זה... זה כבר מוציא לי את כל האויר מהמפרשים.. ואני    שירים את היד...(
 שוקל ללכת בשיטת רשב"ג שהלעיטהו לרשע וימות וגמרנו...  

אשתו של ר' יצחק ניסתה לדובב אותו... אל תדאג... ה' יעזור שהעז תחזור... היא סיימה בהומור: אל תדאג... אני סומכת  
 על העז שלנו שלא תתן לגנב רגע אחד של מנוחה והוא יחזיר לנו אותה מחוסר עניין... 

 --- 

גברת בריינדל לא טעתה... ליבל הגנב... ברבע שעה הראשונה היה מרוצה מהגניבה המבצעית והשקיטה... אבל מהר מאוד  
הוא הבין שהוא נפל על העז הלא נכונה... איזה מופרעת... כמה אנרגיות צריך להוציא עליה.. כל רגע בורחת... מה עושים  

ר לא יכל כי לבנתיים האיר היום והדרך מלאה בפועלים שעושים את  איתה??? ליבל כבר התחיל להתחרט... אבל הוא כב
דרכם... ואי אפשר לעזוב ככה את העז... זה חשוד מידי... בקיצור: בשלב מסוים ליבל נאלץ להרכיב אותה על הכתפיים כמו  

קרובים אקח אותה  קרבן פסח לאורך קילומטרים רבים.. וסו"ס הגיע לעיר בעזה"ש בהזדמנות הראשונה... ביום יומיים ה 
לשוק הבהמות ונמכור אותה ונתפטר ממנה ברגע האפשרי... ליבל הגנב הניח את העז בחצר ביתו... נכנס הבייתה ונפל  
שדוד למיטה... נרדם... נחירותיו נשמעו עד... עד העז... העז של ר' יצחק לא רגילה שהבעלים שלה ישן בשעה עשר בבוקר... 

והיא החליטה לעשות סיבוב קצר ולערוך היכרות עם הכפר החדש... נכון אמנם שיש גדר לחצר  ולא בכאלו נחירות חזקות...  
היא יצאה משם   ילדים... בקפיצה אחת  זה צחוק  והניתורים  ר' יצחק למודת הקפיצות  של ליבל... אבל בשביל העז של 

עת בכורה. תוך שעה כבר כולם  בביצוע ראשון מסוגו לקול תרועת ילדים שהקיפו אותה  בהתלהבות ויצאה היישר להופ
 הכירו את העז החדשה שמגלה מנהיגות ולא חתה מפני איש! 

 --- 

מהכפר הסמוך לבית אביו... וכעת  מוטי בנו הבכור של ר' יצחק... מדובר באברך טרי שלפני שלושה חודשים התחתן עב"ג 
בבוקר... הוא יוצא מבית המדרש לטעום 'מידי' לפני שעה חמישית ואח"כ ללכת    11.00הוא עבר לגור בבית חמיו... השעה 

המדרש...   מבית  יוצא  הוא  שימור...'  'שכר  עליהם  וליטול  דרדקי  ללמד  הקודש  פרצה  למלאכת  הפתעה  קריאת  ולפתע 
זה העז שלנו... העז של אבא שלי... העז מיד זיהתה אותו ורצה אליו  מה... מה את עושה פה???  מפיו!!! אה... עיזא פזיזא!!! 

בינתיים ליבל מתעורר מהשינה... והוא מיד מגלה ש... שהעז נעלמה!!! מה... יש עוד גנבים  בדילוגים והצטנפה בחלוקו...  
כבקי ורגיל הוא מיד יצא לבדוק את השער... את המנעול... ומיד הבין ש... שהעז החדשה כנראה... כנראה עדיין  חוץ ממני??  

לא סיימה להראות לי מה שהיא יודעת לעשות... כנראה שהיא באמת משהו מיוחד...  ליבל נאנח... אוי... מה לי ולצרה זו... 
פוס מהעז הזו... היא 'הרגה' לי את הגב... כולא עז... לא בטוח שזה שווה אני כבר לא יודע אם זה ריווחי... כל הגוף שלי ת

את הכסף...  אבל אחרי ששברתי את הגב שלי עליה... אי אפשר להחזיר את הגלגל אחורה... אני חייב להרויח עליה משהו... 
לאן היא הלכה... לך תדע כמה זמן וליבל יצא לרחוב עם המטאטא... יצא לחפש... כן... מה קורה?? איפה היא הפזיזא הזו?? 

ולפתע הוא מגלה אותה!!!! מוקפת בילדים שובבים שמקפצים יחד איתה... מושכים אותה לכל    אצטרך לחפש אותה...
כיוון... נו נו נו ילדים... הוא כבר בא להרים את המטאטא... אוהו... הנה אני רואה מרחוק את המלמד מתקרב... יופי... שיצעק  

דווקא משתף פעולה. אתם יודעים מה ילדים...? בואו    עליהם... ש'יגיד להם..' אבל לא!!! ליבל רואה לתדהמתו... שהמלמד
 תקחו את העז לתוך החידר... אני מרשה לכם להכניס אותה... והיא תהיה העז שלנו...  

זה עז שלי... מה זה ה'גניבה'   זה שלי!!!מה זה צריך להיות...?? הההלו...  הדם של ליבל עלה לראש!!! מה? חוצפה שכזו!!!! 
הזו?? אתם החרדים... זה החינוך שלכם??? אתם רואים ילדים משתוללים עם איזה עז... במקום לחנך אותם שלא נוגעים  

הבן של ר'   -ברכוש של אחרים... אתם מעודדים שיקחו את העז לעצמם... מה זה צריך להיות?? זה עז שלי!! מוטי המלמד
דו!!! והוא שאל את ליבל בסתמיות... אה... זה שלך??? זה העז שלך?? כן!!! זה שלי!! חוצפה שכזו... יצחק... חושיו התחד

ויש להם הסטוריה עם עזא  כככל החרדים גנבים!! מוטי סימן לשני מלמדים נוספים... ששניהם הכירו היטב את ר' יצחק  
)כבר מאז שהם הגיעו לבקר אצל ר' יצחק והעז אכלה להם את הסל, ור' יצחק היה פטור, כי זה היה בגדר 'קדר שהכניס קדותיו לחצר בעה"ב  פזיזא  

 ההמשך בשבוע הבא אי"ה...   שלא ברשות ושברתן בהמתו של בעה"ב פטור( בגלל שזה היה ברשות המזיק(
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ה"עניין" בעצמו גם מרגיש מחוץ  בקרוב ממש
 לעניינים???? 

בשבת שעברה באמצע שולחן שבת פתאום עלה לי רעיון  
ושאלתי:   לסועדים  פניתי  חברתית...  לפעילות  שמתאים 
היה   זה  מכה  כל  המכות!!!  עשרת  את  הרי  היה  במצרים 
משהו אחר... לו יצוייר שהיו נותנים לך להשתתף ולהיות  
לראות   רוצה  היית  מכה  איזה  אחת!!  במכה  רק  נוכח 

אח שכל  בקיצור:  הכי  מקרוב??  הוא  מכה  לאיזה  יגיד  ד 
 מתחבר... מה הכי תופס אותו...  

זה הכי   יודע... קולות וברקים  אני אמרתי מכת ברד... לא 
הוא   בטח...  חושך!!  מכת  אמר:  אחר  מישהו  מעניין... 
לאסוף   סייבר...  לבחוש...  אותו  שמעניין  כזה  טיפוס 
נתונים... לרשום עדויות... בשבילו מכת חושך... זה תפור  
פיתח   כעת  הוא  דם...  מכת  רצה  שלי  הילד  עליו!!! 

או התחיל  רכושנות...  כבר  הוא  כסף...  להרויח  מעניין  תו 
עליהם   ועושה  מים  כוסות  עם  עומד  הוא  איך  לדמיין 

 קופה...  
מישהו אחר אמר שהוא רוצה צפרדעים... בקיצור: בסופו  

מעניין... מסקרן  מאוד  מאוד  היה  הכל  דבר  )ובינינו...    של 
כמו   מזה  משועשעים  היו  כ"כ  לא  ישראל  עם  בינינו...  שישאר 
תשכח  אל  כי  מהמכות..  נבהלו  די  הם  מדמיינים...  שאנחנו 
ששמונים אחוז מרגישים מחוברים למצרים בכל הווייתם... וכל 
זה  אוי...  מכה שהמצרים חוטפים... היהודי חושב לעצמו... אוי 

    להפסיק להיות מצרי ואכמ"ל(בדרך אלי כי אני לא מעוניין 
לא   נוכח  להיות  רוצה  היה  שהוא  אמר  אחד  מישהו  ואז 
לו:   אמרתי  בכורות!!!!  במכת  ב...  ב...  יותר  ולא  פחות 

בקשתך נדחתה!!! זה לא!! זו המכה היחידה שאין    לא!!!
את    כניסה...  לנגוף  ה'  ועבר  בתורה...  בפירוש  כתוב 

בוקר!!!   עד  ביתו  מפתח  איש  תצאו  לא  ואתם  מצרים... 
 במכת בכורות יש עוצר!!! 

כמה שזה מעניין ומסקרן ופרעה בפיג'מה באמצע הלילה...  
את   מוציאים  לא  יוצאים!!  לא  אתם  בפנים!!!  אתם  אבל 

ותחשוב שבמכת בכורות מובא בחז"ל שהיה  .  האף החוצה
הכל ביחד!!! יחד איתה שמשו כל המכות ביחד... היה שם  

של   גדולה  בליל  צעקה  ותהי  הכיוונים...  מכל  קולות 
ואתה   נורמלי...  לא  משהו  ממצב  שם  היה  במצרים... 

 בפנים!!!! מחוץ לעניינים!!!!  
אראנו   מצרים  מארץ  צאתך  כימי  סופר:  החתם  אומר 

 נפלאות!!  
הניסיון הזה שהיה לעם ישראל בליל יציאת מצרים שיש  
 כזה עקשען בחוץ ו... ותשאר בפנים ואל תצא כי ה' אמר..

אותו סוג ניסיון יהיה גם לעתיד לבא!!! יהיה הרבה מצב...  
בדור   שרק  שלם  וגו'נגל  ובלגן...  צפרדעים...  הרבה  יהיו 
לך   יהיה  בחוץ...  מעניין  מאוד  ויהיה  להיות...  יכול  שלנו 
המשוגע   קורה בעולם  מה  ליין  און  להתעדכן  מאוד חשק 
תשאר   לך...  ויגיד  הכיוון  את  לך  יראה  והקב"ה  הזה... 

 נים!!! אל תוציא את הראש מהחלון!!!! בפ
לך  יהיה  פרסומת  בכל  שנפתחים...  חלונות  מיני  כל  ויהיו 
את הקישור ואת החלון ואת מגוון האפשרויות וה' יגיד לך: 
בני היקר: ואתם לא תצאו איש מפתח עד ביתו!!! וזה יהיה  
קשה... זה יעלה לך בדם!!! על המשקוף ועל המזוזות יהיה  

 דם!!! 
ומה יתברר בסוף?? שנכון... היה עקשען גדול בחוץ... אבל  
אתה חשבת שאתה מחוץ לעניינים... והאמת הייתה שהכל  

תחשוב שיש חתן מאוד חברותי ומאוד אוהב  היה סביבך...  
בחדר   הכלה  עם  כעת  נמצא  והוא  בלינצ'ס  וגם  תזמורת 
ועקשען   והחברים  התזמורת  את  שומע  והוא  יחוד!! 
מבחוץ... והוא אומר לכלתו... תשמעי.. אני מרגיש מחוץ  

 לעניינים... תני לי לצאת קצת להתעדכן בנייעס...  
ה פה  אתה  שכמותך!!!  זה  -שוטה  בפנים  פה  עניינים!!! 

מחוץ   הוא  מבחוץ  שעומד  מי  כל  העניינים!!  מרכז 
ורעשי  לעניינים!!!!   קולות  מיני  כל  עושה  הקב"ה  כן... 

אתה   לא  סביבך...  הם  האלו  שהקולות  תבין  אבל  רקע... 
הוא מחוץ לעניינים... אלא כל מי שלא נשאר שמור ודבוק 
דברים   מיני  כל  מבשל  ה'  לעניינים...  מחוץ  הוא  הוא  בה' 

 טובים למי שמתייחד איתו בדור רדוד זה... 
העניין   אתה  כי  לעניינים!!!  מחוץ  שאתה  תרגיש  אל 

 בעצמו!!!  
 



“ 

 

 בא!!   - 'בא בא...' עזוב... בא בא... פרשת בא 
לאחרונה נחשפתי לסלנג החדש הזה... אני מדבר עם מישהו... כל כמה מכיר את השפראך הזה??  

משפטים הוא אומר לי נו עזוב... 'בא בא...'  בהתחלה ארך לי זמן להבין למי בדיוק אומרים בא...  עד 
אתה הרי יודע   -בינינו  -בא הזה... זה סוג של... סוג של עזוב... נו... באמת... 'בא בא...'  -שהבנתי שה

 אז העניין הוא כך:  מה זה הפרשת 'בא' הזה?? ש...  
אם שמת לב בשבוע שעבר אחזנו פרשת אחת לפני פרשת בא... וזה לא רק בגלל שבמקרה זה יצא 

לך אל    לך!!! פרשת וארא... אלא בעיקר בגלל שבפרשת וארא משה רבינו עדיין אוחז בשלב של  
פרעה בבוקר... הקב"ה מצוה את משה ללכת אל פרעה... ללכת זה אומר שיש פה מרחק מסוים!!!  
והמשמעות היא שפרעה עדיין לא הפנים שהוא אמור לשחרר את עם ישראל... הוא עדיין לא 'אוחז'  

ללכת! צריך  אותו  להביא  בשביל  לזה...  אותו  'להביא'  וצריך  הזו...  מההבנה  רחוק  הוא  !! שם... 
לך!!! לך אל -לכת עד אליו כדי להביא אותו להבנה הזו... ולכן פרשת וארא עדיין אוחזת ב להרחיק

שה מתחיל לטפטף לפרעה... והזמן עשה את שלו... ופרעה חוטף עוד מכה ועוד מכה... פרעה... ומ
ואז מגיע שלב שזהו!!! עקרונית פרעה כבר אמור 'להבין' את הסוגיה... כבר לא צריך ללכת עד אליו...  
כי אבדה מצרים...  לו הטרם תדע  ומסבירים  'הערכת מצב'  בפניו  כבר מגישים  אפילו החרטומים 

לפרעה ולהסביר לו את העניין... כל מה שנותר למשה   ללכתכעת משה רבינו כבר לא צריך  כעת!!!  
לך... אתה כבר מבין טוב    בא!!!!רבינו זה   'בא בא...' עזוב... אני כבר לא צריך להסביר  נו... באמת 

פה מה  אין  בסיידר... אז  כבד...  שלך  הלב  ישראל... רק מה?  לשלוח את עם  שאתה אמור  מאוד 
 ר... בא בא... להסבי

 --- 
ניתן לומר שבסלנג החדש הזה של 'בא בא...' טמון בזה בשורה משמחת... הדור שלנו איכשהו 'הבין  
את הסיפור...' הוא כבר לא צריך שיסבירו לו מהתחלה מי נגד מי... מה נכון ומה לא נכון... לא צריך  

י אמר  להסביר לדור שלנו במשפטים ארוכים מה הבעיה באינטרנט ומה העניין להיות שמור... ומ
בא  -שהמקום הנכון והיחיד בעולם זה לעבוד את ה'... הדור שלנו כבר משופשף... הוא כבר אוחז ב

 בא...  דבר איתי קצר ולעניין... מי נגד מי... מי רוצה... מה רוצים.. תדבר ישר ולעניין!!! קצר וקולע!!  
 כולנו מכירים את הפתגם שכתוב בגמ' שלשקר אין רגלים!!!       כלפי מה הדברים אמורים??? 

  אבל לא!! לא זו הכוונה... על פניו איך זה נשמע?? שהיות ואין לשקר רגלים אז הוא כל הזמן נופל...  
זה שלשקר אין רגלים, הרעיון הוא שהשקר בנוי כמו עיגול!!! השקר לא יכול אף פעם להישאר עם  
אותו שקר... היות ואין לו רגלים אז הוא כל הזמן מתגלגל כמו כדור... מתגלגל משקר אחד ועובר  

עם   לשקר השני. ו... ובהתחלה זה עדיין תופס... הפראייער שקנה את הלוקש הראשון... אח"כ עובר
לדהור   ממשיך  השקר  ותכל'ס  שקר...  שזה  לאנשים  תסביר  לך  ובהתחלה  השני...  ללוקש  השקר 
לו  נופל  ופתאום  פוס!!!  עושה  אחד  יום  גדול  הכי  הטיפש  שגם  שלב  שמגיע  עד  בכולם  ולהתל 

מון והוא קולט שהשקר עשה עליו סיבוב... אז הוא מתחיל לדבר בסגנון של 'בא בא'... עזוב... האסי
 בא בא הזה... - ופה אנחנו אוחזים!!! אנחנו אוחזים ב הבנתי את הסיפור... 

בקיצור: לשקר בעצמו יש מנגנון פנימי פלאי שבסופו של דבר הוא בכבודו בעצמו חושף ופולט את   
האמת החוצה בצורה של ברירת מחדל!! כי יום אחד הוא ממצה את כל הסיבובים האפשריים שהוא  
סובב את העולם סביב האצבע שלו... וככל שזה מתרבה יותר ככה אנחנו יותר קרובים לשלב של  

ות... אוהו... הבנתי... בא בא... עזוב אותך... הבנתי אותו... קלטתי לאיפה זה לוקח אותי ההתפכח
 ואז תתגלה מלכותו ית'... 

התשובה   את  משפט  בחצי  לך  תמצתתי  האלו  ה'תמימות'  ולחידת  שורות  השאלות  לשאלת 
הבריאה: למה יש כ"כ הרבה רע ושקר בעולם...?? וכאן מגיע רבינו הרמח"ל בספר דעת תבונות והוא  
מגלה את היסוד הזה שהיות והיעוד שלנו בעולם זה לגלות את יחודו יתברך!! הדרך היחידה לגלות 

ולשקר את המקרופון...   יחודו יתברך בבירור מוחלט זה רק ע"י שהקב"ה ברא את הרע, ונותן לרע
שיגיד את כל השיעור כללי שיש לו לומר... והשקר הולך ומתגלגל... ואנחנו נמצאים בתוך הגו'נגל  
הזה והתפקיד שלנו זה לגלות את ה' מתוך העירבוב הזה... וככל שהרע מתרבה וגדל בעולם ככה 

שף את עצמו מיניה וביה... ובסוף הוא בעצמו מגלה את האמת והטוב בעולם על דרך הוא פולט וחו
ברירת המחדל!!! ובזה שאנחנו חלק מהתהליך הזה וזיהינו את ה' ואת טובו ואמיתתו מתוך השקר 

שותפים פעילים   להיות  זוכים  בזה אנחנו  שעושה אותנו בעלי   בגילויוהרוע הזה,  וזה מה  היחוד, 
ההטבה ללא נהמא דכיסופא... ובזה אנחנו זוכים לעוה"ב... מומלץ לעבור בעיון על הכמה השורות  
הכבדות האלו... כי נכון שזה כבד... אבל זה תמצית ספר דעת תבונות וזו למעשה התשובה היחידה  

אחרי שכתבתי. דע לך שקבלת יהלום יקר...  על שאלת צדיק ורע לו... לא יודע איך הגעתי לזה... אבל  
 לנו לדעת את מפת העבודה שלנו בעולם(  ולא יזיק

 --- 
בבחינה מסוימת ניתן לזהות את ה'עייפות' הזו בדור שלנו... אם תשים לב... לאחרונה ניתן לזהות 
עזוב   בא...'  'בא  די...  מטיוחים...  לו  נמאס  מססמאות...  נמאס  שלנו  לדור  מבורכת...  עייפות  מין 

ת... בא ניגש אותך... ה'בא בא' הזה הוא סוג של... של עזוב... הבנו את כל השטויות... בא נקלף שכבו
ולעניין...   בוטה? ישר  הכי  הכי  בצורה  זה  את  רואים  איפה  יודע  הקיצוני   אתה  לשמאל  בייחס 

 די... זהו.. 'בא בא...' עזוב... הבנו את הסיפור...  -שבאיזשהו מקום הבלוף שלו הגיע לנקודת קצה ש
אז בייחס לשמאל החילוני זה הכי בוטה!!! אבל זה גם בולט לא פחות בייחס לשלל ססמאות נוספות  
שבתוככנו... הדור שלנו כבר לא קונה בלופים... אני באופן אישי יכול להעיד שרואים את זה בשטח...  

ע עם ישראל צמא לאמת!!! יהודים היום רוצים לשמוע אמת צרופה... יש היום רעב וצמא לשמו
פעם היה כלל שצריך לדבר עם צעירים בדרכי נועם... אבל לא!! היום   ופעם זה לא היה!!!דבר ה'...  

 זה לא עובד... לדור שלנו כבר לא קונה ליקוקים... הדור שלנו רוצה לשמוע אמת כמות שהיא!!! 
יש כאלו שעדיין מנסים להשתמש בכפפות של משי... בלטיפות...    ויש כאלו שלא קולטים את זה...   

 והדור שלנו בועט בזה!! נמאס לו מזה!!  
אמת מרה... אמת מצליפה העיקר אמת.. בא בא... תדבר איתי קצר ולעניין הדור שלנו מוכן לשמוע 

בא בא הזה... זה השקר בעצמו!! השקר שהלך סחור  -מה ה' רוצה... ומי שהביא את הדור שלנו ל
נפשנו  נקעה  טובה!!  הכי  העבודה  את  עשה  הוא  השנים...  במשך  הסיבוב  את  עלינו  ועשה  סחור 

י אם  יקר...  יהודי  ציבור...  מטיוחים!!!  בפני  לדבר  גישה  לך  שש  עדיף  לי:  תטיח!!  תשמע 
תטיח את האמת כמות שהיא בלי הקדמות ובלי הסתייגויות!!! אל תפחד    תטייח!!!! מאשר ש

מסיבובים...   שבעים  אנחנו  כי  לחתיכות...  לך  יתפרקו  שאנשים  תפחד  ואל  אבנים  עליך  שיזרקו 
אתן לך דוגמא טריה  שבעים מלשמוע מילים מכובסות ואנחנו רוצים אמת גם אם היא כואבת!!!  

לי באופן אישי הייתה   100לפני    וכאובה: ימים כשהתרחש הטבח המחריד בעוטף עזה... 
התלבטות מאוד קשה האם לכתוב דברים כהוייתם!! רבותי: ה' דפק על השלחן והודיע שאין  
יותר הפקרות... רעדתי לכתוב את זה... כי לכתוב כזה דבר כשהגופות עדיין לא זוהו זה נישט 

מזה ומתגלים ממדי הזוועה אני באמת לא מסוגל להבין  )ובינינו... במבט לאחור... ככל שאנו מתרחקים  שייך...  

אבל כנראה שמרוב שזה היה טרי ועדיין לא קלטתי ולא הייתי מודע איך העזתי לכתוב ככה(  
להיקף הזוועה... והעלון היה כבר צריך לרדת לדפוס ולכן לא חשבתי מידי הרבה וכתבתי!!!  

למחתרת...   ירדתי  ומיד  ולאו כתבתי  של תגובות חמות  ולתדהמתי קבלתי מבול!!! מבול 
דווקא מהציבור החרדי... מכל השכבות והמגזרים ואפילו פושרים... כן... זו האמת ואין מה  

אצל    לעשות!!! כטל תחיה  התקבלו  והדברים  הזו...  שדיברו בשפה  וכמה   כמה  עוד  שהיו  לי  התברר  )ואח"כ 
בש"ע פחות מפחיד ויותר דפלומט... דווקא זה  האנשים הכי רחוקים... ודווקא מי שהתפתל וניסה לעשות את הר

 פחות התקבל...(  
בא בא... יאלה... תפסיק לערבב אותי עם משפטים ארוכים ומפותלים -הדור שלנו זה דור ה 

ותכל'ס לא להגיד כלום... הדור שלנו כבר ממזמן לא הבן תם... וח"ו לא הבן הרשע... הדור 
שלנו רוצה אמת!! ומי שמאוד קשה לו לפרגן לדור שלנו את הכינות הזו... שידע לו שלא  

די... השקר כבר חג סביבנו וסובב אותנו...    רוויה!!! -וב צדקות... אלא מבטוח שזה מגיע מר
הבנו אותו... כעת תן לשמוע אמת!!!! הכדור בידיים של המשפיעים... רק תגיד... האזניים  

 כרויות... 
--- 

 ואם הגענו לכאן... אז עוד נקודה חשובה... מענין לעניין באותו עניין...  
וכידוע: מקובלנו שהתיקון  אנחנו נמצאים בימי השובבי" ויש עניין לעשות תיקונים...  ם... 

 הגדול ביותר נעשה באמצעות לימוד הגמ' בעיון!!!  
בינינו... מה הקשר בין לימוד גמ' לתיקוני העולמות??? מה הקשר בין הגנב שטבח ומכר  

 וסימא את עינו והפיל שינו לתיקונים?? 
 תגיד לי קמעים... השכבות... נרות... קברים... פדיונות... אבל גמ'???  

 אז באמת מה עניין גמ' לתיקונים?? העניין בזה הוא כך:  
הגמ' היא לא רמב"ם... הרמב"ם אומר לך הלכות פסוקות!! זו האמת!! וזאת התורה אשר  
של   דמוקרטית  כביכול  בצורה  דבר  כל  מציגה  הגמ'  ככה...  לא  זה  הגמ'  אבל  משה...  שם 

  בדרך כלל מצדדת כמו הטעות... 'איבעיא להו...' האם הדין כך או כך... ואז בהתחלה הגמ'  
 'מאי לאו וכו''  

)ובינינו... אתה חושב לעצמך במסתרי הלב... נו באמת  הגמ' דווקא 'נוטה לחשוב' כמו הצד המוטעה  

ואז אביי   הגמ'... כאילו ש'את לא יודעת' שזה לא נכון... הרי אפילו אני יודע שלהגיד ככה זה בקושי מתחיל(
דוחה!! והגמ' שוב מנסה לדחוף את הטעות ממש כמעט 'בכח...' להוכיח שאולי בכל זאת 
הפשט הוא כמו הטעות... ולגמ' יש המון סבלנות... ולאט לאט הגמ' נותנת לטעות להתגלגל  
ולהתברר שלב אחרי שלב... ומבררת את האמת מתוך השקר ואת הנכון מתוך הלא נכון... 

)זו המפה של הבית של בירור עד שהגמ' מסיקה את אמיתה של תורה!!!    והכל נעשה בדרך

אז הנה!!!    המזלג... מומלץ לתיירים ולמי שמעניין אותו איך נראה מבנה של סוגיה בגמ'...( מדרש שלנו על קצה  
זו בדיוק הסיבה שעסק התורה ובעיקר בעיקר לימוד הגמ'... למה זה התיקון הכי גדולה!!! 
כי למעשה הרי כל היעוד שלנו בעולם זה לחיות בתוך הבירור של טוב מהרע, והאמת מתוך  
ויוצאים מכל מיני  לומדים מטעויות  ומדממת... אנחנו  כואבת  בצורה  וזה נעשה  השקר... 

 ביצות... 
 רק מה? בגמ' נעשה אותו תהליך של בירור בדיוק!!! רק בלי דם!!   

במקום שהבירור הזה ייעשה באמצעות הסתרת פנים של מחנות אושוויץ רח"ל שיהודי  
החושך...  בתוך  כאן  שה'  ויזהה  האור  את  יברר  הוא  ושם  ומכופל  כפול  חושך  בתוך  יהיה 
ומחדל  שום טעות  ידלג על  ולא  ומפותלת  ארוכה  דרך  כברת  יעשה  צעיר  שבחור  במקום 

שיניו   בחצץ  מבוטלת(ויגרוס  לא  דרך  לכברת  אני  גם  שזכיתי  הקשה    )כפי  בדרך  לאמת  ויגיע 
והכואבת... במקום שהבירור יעשה בדרך מדממת שכזו... אז הנה!!! אין לך בן חורין אלא מי  
שעוסק בתורה!! מי שעוסק בתורה ולומד גמ' לאמיתה של תורה, עושה את אותו תהליך 

י תורה, מעבירים ממנו עול בירור של אמת משקר, אבל בצווארון לבן... הנותן על עצמו דבר
 מלכות ועול דרך ארץ, ועוד יסורין וכו' וכו' כל הרשימה הארוכה שניתן לחסוך... 

 לא היית מאחל לעצמך כזה דבר??? כזה כביש עוקף??? 
זה סוד התיקון שנעשה בעיקר בלימוד הגמ'!!! גמ' זה לא רק לעסוק בתורה... אלא  

לעסוק בעיקר בבירור... לעמוד מול כמה אפשרויות... ולסנן ולברור... ולסקל טעויות... 
ולדחות סברות עקומות עד שיוצאת אמת מסולתת לאמיתה של תורה...  אבל בשביל 

עסק... לרצות באמת לברר את האמת ולצאת עם זה צריך ללמוד טטטטוב!!! להיכנס ל
אבל טיפש  בהירות...   יהודי יקר: גם אם אתה כבר ממזמן עזבת את הישיבה והכולל... 

סו"ס כולנו חיים כאן בעולם וכולנו נמצאים בבירור... כל אחד והבירור שלו...  אתה לא!! 
שלך מחודדים!!!    כל אחד והסייבר שלו, והעקיצות שלו ועולם השקר שלו... והחושים

אתה לא נותן שיעשו עליך סיבוב... אם ככה מומלץ לך לקבוע סדר לימוד בגמ'... לימוד  
רציני!!! להתיישב על משנה, ואני חותר כעת יחד עם הגמ' להבין מה כתוב במשנה...  
וזה רציני!!! אנחנו מוכרחים לצאת מכאן עם סיכום סוגיה ברור!! ותדע לך שהחתירה 

לאמיתה של תורה את הסוגיה זה התיקון והבירור הגדול ביותר מכל סוגי הקנאית לברר  
מבורר  ויותר  לעומק  יותר  יהיה  שהלימוד  וככל  רק מכיר...  השובבי"ם שאתה  תיקוני 
וחותר לסיכום של סוגיה, ככה התיקון יותר גדול!! ואתה בחור יקר... שאולי כעת אתה  

פוכות וסערות... אולי נדמה לך שאתה  בתקופה לא הכי טובה... ואתה עובר כל מיני תה 
לא עושה כלום... אבל לא!! תדע לך שאתה לא מבזבז זמן!!! כי סו"ס אתה בבירור... 
יתכן שמכורח הנסיבות נקלעת לבירור קצת יותר ממושך ומייגע אבל גם כאן נעשה  
בירור... אתה מברר ולומד פה משהו רק בדרך היותר ארוכה... תבין שבישיבה לומדים 

רק תורה... לומדים גם הרבה מאוד לקח!!! אתה כמובן תמיד יכול לבחור להמיר את   לא
הבירור של הלקח... בבירור של עסק התורה... אבל גם אם לא... תדע לך שאתה לא  

 סתם פה... אתה בעיצומו של אחד הבירורים... 
 מילים אולי קצת מופשטות... אבל המבין יבין...    
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